

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-12-07

Tid: Torsdag 2006-12-07

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus
Blivande NollK-ordförande:	Erik Larsson

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Holma ska ha kassörmöte med alla sittande kassörer i de föreningar vars budget ligger under Styret.
- Farm håller på att utvärdera F-expo.
- F6 har haft en gasque som inte var direkt välbesökt. De har bokat bastun till "sektionsaktivabastun" som kommer att gå av stapeln en torsdag lp 3.
- Euler har varit på FnollK 2007:s första möte och ätit tårta.
- Jonas har varit på möte med utbildningsutskottet.

- Chris funderar vidare på de studentstipendier som ska delas ut på Sektionens dag.
- Per har varit på FnollK 2006:s sista möte.
- Karin har varit på möte med Julien. De ska skriva ihop en pärm med viktiga frågor som diskuterats under deras verksamhetsår för att underlätta för kommande Styren.

§3. Arr. på andra sektioner

Jonas fick inte gå på en arbetsmarknadsdag på en annan sektion då de inte hade möjlighet att bjuda in alla F:are. Emelie ska kolla på arm.möte vad som är sagt om att gå på andra sektioners arr. Om man vill få ut info är det bättre att lägga upp det på ftek än att använda maillistorna då det inte rör alla.

§4. Sektionens dag

Kommer att gå av stapeln måndag läsvecka 5 lp 3. F6 lagar mat och bjuder in föreläsare. Det ska finnas plats för 100 studenter och 20 föreläsare. Biljetterna kommer att fördelas mellan årskurserna.

§5. Britney

Bilen är krockad igen. Efter diskussion om huruvida vi endast ska reparera den senaste bucklan eller gå över hela bilen bestämdes att hela bilen ska rustas upp och renoveras. Bilnisse ska jämföra priser på olika firmor och Holma+Henhan ska kolla vad försäkringen säger om självriskan.

§6. Piffa upp Focus

DP ska jobba mer på mysfaktorn i Focus. Det behövs mer ljuskällor och lite färg för att ska på en trevligare miljö. Karin ska kolla med Seija om vi kan måla om en av väggarna på Focus.

§7. Access till icke-f:are

F-spexet vill att deras medlemmar som inte är f:are ska få access till Focus. Styret ser helst att endast f:are ska ha tillträde.

§8. Julkort

Henhan tar med sig kameran på Lucia och tar kort.

§9. Inst.råd

Jonas mailar Karin vilka som är intresserade av att sitta med i något inst.råd.

§10. Halvtidsutvärdering

Henhan ska bestämma tre datum för halvtidsutvärdering av F6, DP och Styret samt lite grundläggande frågor att bygga samtalet runt.

§11. Flipper

Det är för många flipper på Focus. Foc får ställa in ett av dem i skyddsrummet fram till en eventuell försäljning.

§12. Sektionsmöte

Foc lagar mat till mötet lp 3 och nollk till mötet lp 4.

§13. Ledamot i Farm

Tommy Andersson valdes in av Styret till ledamot i Farm. Beslutet ska godkännas av Sektionsmötet lp 3.

§14. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare